
Kłobuck, dnia 25 marca 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 2/2024
2 Posiedzenie w dniu 25 marca 2024 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:10 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Mariola Wojciechowska
6. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w
BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, Mariola Wojciechowska, Marcin 
Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Angelika Borowiecka-Idziak

4. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie za rok 2023.



Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska odniosła się do w/w sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji B. Saran czy problem przemocy w rodzinie narasta?

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska w porównaniu do ubiegłego roku jest on na podobnym 
poziomie. Różnice są niewielkie. Odniosła się do zmian w ustawie dot. prowadzenie 
niebieskiej karty. Zwróciła uwagę na brak programów korekcyjno-edukacyjnych dla 
sprawców przemocy (zadanie starostwa, które obecnie nie jest realizowane). 

Radny M. Wojtysek odniósł się do danych dotyczących zakończenia procedury niebieskiej 
karty. Jak wygląda taka procedura? 

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska wyjaśniła, że przed nowelizacją ustawy to Zespół 
interdyscyplinarny decydował o tym czy kartę zamknąć. Zakończenie procedury „Niebieskiej 
Karty” następowało w przypadku gdy: sprawca nie mieszkał z ofiarą, miał nakaz, zakaz bądź 
przemoc domowa ustała. Wyjaśniła, że w obecnej chwili decyzję o zakończeniu procedury 
„Niebieskiej Karty” podejmuje grupa diagnostyczno-pomocowa. 

Radny A. Tokarz w odniesieniu do braku programów korekcyjno-edukacyjnych dla sprawców
przemocy zapytał, czy są prawne możliwości by zająć się sprawcami przemocy domowej? 
Odniósł się do dzielenia obowiązków między zespołami diagnostycznymi rozwiązującymi 
problem przemocy.

Dyrektor GOPS T. Duraj-Stefańska wyjaśniła, że pracownicy socjalni GOPS wraz z policją 
pracują ze sprawcami przemocy w ramach grupy diagnostyczno-pomocowej. Brak jest jednak
grup w których sprawcy mogliby pracować razem. W tej sprawie zostało wystosowane pismo 
do Starostwa.

5. Ocena realizacji oferty wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży w Gminie Kłobuck.

Przewodniczący Komisji B. Saran poinformował, że informacja MOK w przedmiotowej 
sprawie została przesłana mailowo i zostanie załączona. 

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował, że w okresie ferii największym 
zainteresowaniem cieszyło się lodowisko. Zaznaczył, że dodatkowo zakupiono ponad 50 par 
łyżew. Dzieci mogły również korzystać z basenu, oraz z zajęć organizowanych  na terenie 
CUS w tym m. in. z zajęć tenisa stołowego.  

Radny A. Tokarz jaki był koszt instalacji lodowiska na terenie OSiR, a jaki na terenie Rynku? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że przedmiotowa informacja była przekazywana podczas
sesji. Przybliżył proces powstawania lodowiska w tym ponoszonych kosztów na wykonanie 
podbudowy w Rynku (ok. 110 000 zł). Ze względów ekonomicznych  zadecydowano o 
przeniesieniu lodowiska na teren OSiR. 

6. Analiza bieżącej działalności Biblioteki Publicznej oraz jej filii.

Dyrektor Biblioteki Publicznej M. Wypych przedstawiła w/w informację. 

W trakcie dyskusji Komisja poruszyła kwestię kosztów organizacji spotkań autorskich.



7. Sprawozdanie z działalności Komisji za okres do zakończenia kadencji.

Przewodniczący Komisji B. Saran przedstawił w/w informację. 

Komisja przyjęła Sprawozdanie.

8. Sprawy różne.

Nie zgłoszono. 

9. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji 
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


